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Az elmúlt félév során Újbuda közbiztonság nem romlott, sőt a 2022-es adatok javulást 

mutatnak.  A közterület felügyelet gépjárműparkját sikerült frissíteni. Az elmúlt 2 évben nem 

csupán fejlesztettük a térfigyelő hálózatot, de folyamatosan monitoroztuk is a rendszer teljes 

felépítését, állapotát. Ez a munka jelenleg is tart, célunk, hogy pontos, részletes műszaki képet 

kapjunk a kerületi térfigyelő rendszer teljes állapotáról. Ezek után van mód és reméljük 

anyagi lehetőség is arra, hogy a szükséges cseréket elvégeztessük. 

A január közepén történt tragédia kapcsán, önkormányzatunk részvététről és maximális 

támogatásáról biztosította az áldozat családját, a sérült rendőröket és a kapitányságot. Minden 

rendelkezésünkre álló eszközzel támogattuk a kerületi rendőröket és jövőben is ezt kívánjuk 

tenni. Döntöttünk arról, hogy a járőröket olyan mellénnyel látjuk el, ami megvédi őket az 

esetleges hasonló támadásoktól. Jelenleg a belügyminisztérium döntésére várunk, hogy be 

fogadják-e a felajánlásunkat.    

A Facebookon rendre jelennek meg olyan posztok, amiben valamilyen közterületi 

szabálytalanság vagy a társadalmi együttélés szabályait sértő viselkedés, esetleg illegális 

szemétlerakók szerepelnek. Ezekről az ügyekről sokszor utólag értesül a hatóság. Ha nem 

történik tettenérés, akkor nehezen lehet ezeket bizonyítani és eljárást indítani. Ezért kérek 

mindenkit, aki ilyen esettel találkozik, mielőtt a közösségi oldalon megosztja, keresse fel a 

rendőrség online ügyintézési felületét - https://ugyintezes.police.hu/hu/home - és tegye meg a 

bejelentést. Ha megvan az elkövető, van tanú, esetleg még felvétel vagy bizonyíték, akkor 

jelentősen meg tudjuk könnyíteni a rendőrség vagy a közterület-felügyelet munkáját. Ha 

összefogunk, együtt hatékonyabbak vagyunk!  
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